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Zápis z řádného zasedání ZO dne 25.4.2024,  

zahájeno v 18:00, ukončeno v 18:50 

 

Přítomno: 8 zastupitelů – viz prezenční listina 

Hosté: 3 – viz prezenční listina 

Ověřovatelé: Mgr. Karel Stuchlík, MUDr. Karel Stuchlík 

Omluveni: 1 

 

Zápis: 

1. Zahájení zasedání zastupitelstva a schválení programu 

Starosta obce zahájil zasedání zastupitelstva obce v 18:00 hodin, přivítal zastupitele obce 

a hosty, s konstatováním, že shromáždění je usnášeníschopné. Jako ověřovatele navrhl 

Mgr. Karla Stuchlíka a MUDr. Karla Stuchlíka. Poté navrhl rozšířit program oproti 

zveřejněnému návrhu na úřední desce v žádostech o body 6.5 - žádost pana Morávka o 

sponzorský dar a 6.6 - žádost Nadace Ivana Dejmala. Starosta se dotázal zastupitelů, zda 

mají k programu nějaké další připomínky nebo návrhy. Jiné návrhy nebyly vzneseny, 

starosta dal o programu rozšířeném o body 6.5 a 6.6 hlasovat. 

 

Usnesení č. 23/2024 

Zastupitelstvo obce Josefův Důl schvaluje program zasedání zastupitelstva obce 

konaného dne 25. 4. 2024: 

Program: 

1. Zahájení a schválení programu 

2. Kontrola minulých usnesení  

3. Ekonomika 

Rozpočtové opatření č. 2/2024 obce Josefův Důl 

4. Stanovisko zastupitelstva obce k realizaci projektu „Vybudování bytů v obci 

Josefův Důl na adrese 468 44 Josefův Důl č.p.210“ předkládaným do 

101./102./115./116. výzvy IROP – Sociální bydlení II. (KPSV+) – SC 4.2. a jeho 

realizaci na území obce. 

5. Pozemky 

Záměr prodeje části p.p.č.  1407 v k.ú. Dolní Maxov 

6. Žádosti 

 6.1 Žádost o finanční příspěvek Hospic sv. Zdislavy 

 6.2 Žádost o finanční podporu pro rozvoj motocyklového jezdce M. Engela 

 6.3 Žádost o finanční příspěvek pro spolek Centrum Aura 

 6.4 Žádost o finanční podporu na pořádání XXI. Jízdy pravidelnosti Okolo Elišky 
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 6.5 Žádost o sponzorský dar Tomáš Morávek 

6.6 Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Josefův Důl – Nadace Ivana Dej-

mala 

7. Informace 

7.1 Dopis pana Verhoefa 

7.2 Kolaudace přístřešku na automobilovou techniku 

Výsledek hlasování: Pro – 8 Proti – 0 Zdrželi se – 0 

 

2.Kontrola minulých usnesení 

Minulá usnesení byla splněna nebo se na nich pracuje 

 

3. Ekonomika 

Rozpočtové opatření č. 2/2024 obce Josefův Důl – Zastupitelstvo obce Josefův Důl 

projednalo rozpočtové opatření č. 2/2024. 

 

Usnesení č. 24/2024 

Zastupitelstvo obce Josefův Důl schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2024 obce Josefův 

Důl. 

Výsledek hlasování: Pro – 7 Proti – 0 Zdrželi se – 1 

 

4. Stanovisko zastupitelstva obce k realizaci projektu „Vybudování bytů v obci Jo-

sefův Důl na adrese 468 44 Josefův Důl č.p.210“ předkládaným do 

101./102./115./116. výzvy IROP – Sociální bydlení II. (KPSV+) – SC 4.2. a jeho reali-

zaci na území obce. 

 

Zastupitelstvo obce Josefův Důl projednalo realizaci projektu Vybudování bytů v obci 

Josefův Důl na adrese 468 44 Josefův Důl č.p. 210, Josefův Důl. 

Usnesení č. 25/2024 

Zastupitelstvo obce Josefův Důl vyjadřuje souhlas s projektem předkládaným do 

101./102./115./116. výzvy IROP – Sociální bydlení II. (KPSV+) – SC 4.2 (MRR/PR) a jeho 

realizací na území obce. 

 

Výsledek hlasování: Pro – 7 Proti – 0 Zdrželi se – 1 

 

5. Pozemky: Záměr prodeje části p.p.č. 1407 v k.ú. Dolní Maxov 

Zastupitelstvo obce projednalo záměr prodeje části p.p.č.1407 v k.ú. Dolní Maxov. Ko-

mise navrhuje záměr prodeje, po odměření cca 1m po délce komunikace (ochranné 

pásmo od komunikace), schválit 
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Usnesení č. 26/2024 

Zastupitelstvo obce Josefův Důl schvaluje záměr prodeje části p.p.č. 1407 v k.ú. Dolní 

Maxov 

Výsledek hlasování: Pro – 7 Proti – 1 Zdrželi se – 0 

 

6. Žádosti 

6.1 Žádost o finanční příspěvek Hospic sv. Zdislavy  

Zastupitelstvo obce projednalo žádost o finanční příspěvek Hospicu sv. Zdislavy na po-
kračování v poslání, který je pomáhat těžce a nevyléčitelně nemocným lidem prožít dů-
stojným způsobem poslední období života. Hospic žádá o příspěvek formou daru ve výši 5,- 

Kč/obyvatele pro organizace. 

Usnesení č. 27/2024 

Zastupitelstvo obce Josefův Důl schvaluje finanční příspěvek v podobě daru, v rámci 
systému financování hospice tj. 5 Kč/obyvatel, pro Hospic sv. Zdislavy, Liberec.  

Výsledek hlasování: Pro – 8 Proti – 0 Zdrželi se – 0 

 

6.2 Žádost o finanční podporu pro rozvoj motocyklového jezdce M. Engela 

Zastupitelstvo obce projednalo žádost o finanční příspěvek pro rozvoj motocyklového 

jezdce Milana Engela pro rok 2024. Starosta obce navrhl částku 30.000, - Kč. 

Usnesení č. 28/2024 

Zastupitelstvo obce Josefův Důl schvaluje finanční příspěvek v podobě daru ve výši 
30.000, - Kč pro motocyklového jezdce pana Milana Engela.  

Výsledek hlasování: Pro – 7 Proti – 0 Zdrželi se – 1 

 

6.3 Žádost o finanční příspěvek pro spolek Centrum Aura 

Zastupitelstvo obce projednalo žádost o finanční příspěvek na provoz Centra Aura na rok 

2024, který by byl použit na platbu záloh na energie v celkové výši 25.000, - Kč. 

Usnesení č. 29/2024 

Zastupitelstvo obce Josefův Důl schvaluje finanční příspěvek v podobě daru ve výši 
25.000, - Kč na rok 2024 Centru Aura.  

Výsledek hlasování: Pro – 8 Proti – 0 Zdrželi se – 0 

 

6.4 Žádost o finanční podporu na pořádání XXI. Jízdy pravidelnosti Okolo Elišky 

Zastupitelstvo obce projednalo žádost o finanční podporu na pořádání XXI. Ročníku Jízdy 

pravidelnosti Okolo Elišky plánovaného 13.7.2024 ve výši 20.000, - Kč. 
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Usnesení č. 30/2024 

Zastupitelstvo obce Josefův Důl schvaluje finanční příspěvek v podobě daru ve výši 
20.000, - Kč panu Krotilovi na pořádání XXI. Ročníku jízdy pravidelnosti Okolo Elišky 
v Josefově Dole. 

Výsledek hlasování: Pro – 8 Proti – 0 Zdrželi se – 0 

 

6.5 Žádost o sponzorský dar Tomáš Morávek 

Zastupitelstvo obce projednalo žádost o sponzorský dar pana Tomáše Morávka na cyk-

listickou přípravu. T. Morávek se účastní cyklistických závodů jak na domácí půdě, tak i 

ve světe. Letos ho čeká kromě závodů Českého poháru i extrémní závod štafet Redbull 

Dolomitenmann, kde se v loni umístili jako amatérský tým na 3. místě. Starosta navrhl 

finanční příspěvek ve výši 30.000, - Kč. 

Usnesení č. 31/2024 

Zastupitelstvo obce Josefův Důl schvaluje finanční příspěvek v podobě daru panu 
Tomáši Morávkovi ve výši 30.000, - Kč na cyklistickou přípravu. 
  

Výsledek hlasování: Pro – 7 Proti – 0 Zdrželi se – 1 

 

6.6 Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Josefův Důl – Nadace Ivana Dej-

mala 

Zastupitelstvo obce projednalo žádost o dotaci Nadace Ivana Dejmala ve výši 10.000, - 
Kč, kterou chce použít na opravu a údržbu stávajících turistických stezek nacházejících 
se v PR Bukovec a v NPR Rašeliniště Jizerky, které jsou součástí naučné stezky Tři ise-
riny. 

Usnesení č. 32/2024 

Zastupitelstvo obce Josefův Důl schvaluje finanční příspěvek v podobě daru ve výši 
10.000, - Kč na opravu a údržbu stávajících turistických stezek Nadaci Ivana Dejmala. 

Výsledek hlasování: Pro – 8 Proti – 0 Zdrželi se – 0 

 

 

7. Informace 

7.1 Starosta obce informoval zastupitele o dopisu pana Verhoefa ohledně návrhu pojme-

nování ulic v obci. Zastupitelé s navrhovanou změnou nejen z důvodu složitosti a finanč-

ních nákladů nesouhlasí. 

7.2 Kolaudace přístřešku na automobilovou techniku – starosta obce informoval, že byl 

udělen kolaudační souhlas Magistrátem města Jablonec n.N., který je dokladem o povo-

lení účelu užívání stavby přístřešku pro automobilovou techniku u obecního úřadu. 
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Starosta obce informoval k dění v obci: 
- byla dokončena rekonstrukce sauny, která se velmi povedla. Bude sloužit naším 

dětem a zlepšovat jejich zdraví a rovněž paním učitelkám. Poděkoval za práci na 
přípravě a průběhu projektu paní místostarostce Ferklové 

- probíhá oprava cest v obci, čistíme příkopy, opravujeme propusti, většina poruch 
vznikla při velmi deštivé zimě 

- rozmísťujeme dopravní zrcadla v obci na podněty občanů, aby se zvýšila 
bezpečnost provozu, na každé zrcadlo a každou dopravní značku nově umístěnou 
v obci byl zpracován projekt a schválen dopravní policií. 

- v Antonínově jsme provedli odkácení starých nemocných stromů, které ohrožovali 
chodce a dopravu, větší část koruny byly suché větve, řada stromů byla napadená 
hnilobou kmene a koruny a všechny stromy umírali na chaleru což je houbové 
onemocnění jasanů v celé zemi. V tomto úseku dojde vybudování jedné propusti 
mezi „jatkami“ a bývalou skládkou odpadu, obnovíme příkopy, srovnáme a 
doplníme kamenné patníky a rozšíříme odbočku k Domu s byty zvláštního určení 
a upravíme krajnici. S vaším svolením provedu průzkum trhu a abychom jme se 
dozvěděli orientační cenu na rekonstrukci mostu přes Jedlovou a novou asfaltku 
ve zbývající části Antonínova. Mohli bychom vysoutěžit do prázdnin a přes 
prázdniny zrealizovat. 

- v Antonínově již probíhají výkopové práce na nové pouliční osvětlení, jak přestane 
mrznout, tak budou zabetonované patky a ukotvené lampy 

- byl jsem u soudu jako svědek ohledně útoku na veřejné činitele, naštěstí se 
obžalovaný přiznal a já nemusel vypovídat. 

- hlavní líčení v kauze , R proběhne koncem května u okresního 
soudu v Jablonci 

Dále starosta slyšel po obci informace ohledně neoprávněného uzavření mostu, že jsme 
jako obec nikdy nejednali s majiteli pozemku pod mostem, že jsme zavřeli most schválně 
kvůli lidem a další velmi nepřesné, zavádějících a lživé informace. Je to nehoráznost a 
drzost a považuji to za velmi ubohé, uvedl starosta. Ten, kdo tyto informace šíří, úmyslně 
poštvává majitele pozemku paní  a pana proti obci a tím úmyslně 
prodlužuje a možná i zcela zabrání případné dohodě s majiteli pozemku. Nový most, 
respektive nová lávka je veřejně prospěšná věc, která slouží všem lidem v obci, kteří chodí 
ráno do práce odpoledne z práce nebo třeba jen na procházku, celé století tam stojí most 
a nikoho kdo má alespoň kousek srdce v hrudi a kousek mozku v hlavě by nikdy nebránil 
obnově nového mostu. Je to snad politický tak opoziční zastupitelky paní Petry Veselé, 
která se tímto snaží zabránit dohodě mezi obcí a majiteli pozemku pod mostem, aby svými 
nepravdivými příběhy někoho oslovila. Nerozumím tomu, když přeci zastupitelstvo obce, 
vedení obce a všichni jeho zaměstnanci dělají vše co můžou, aby obec rozkvétala, a to 
po všech stránkách, budujeme, opravujeme, uklízíme, pečujeme o celou obec, 
pomáháme lidem, denně řešíme jednotky až desítky věcí týkající se obce, chceme, aby 
se zde dobře žilo v čistém klidném prostředí, aby zde byla práce a bydlení pro potřebné. 
Jako starosta obce vás mohu ujistit, že nikdy nepolevím a budu se starat spolu z paní 
místostarostkou a panem místostarostou a z našimi zastupiteli a všemi zaměstnanci obce, 
aby obec žila a rozvíjela se a května po všech stránkách i když nám házejí jednotlivci 
klacky pod nohy. 
Most byl postaven v roce 1958 a jeho stav k datu zavření, což byl březen 2024, je v silně 
havarijním stavu, jak dokumentují přiložené fotografie. Posudek od firmy Vaner z roku 
2021 popisuje most jako havarijní a předpokládá, že do roku bude zbourán a bude 
postavena nová lávka pro pěší (projekt na demolici starého mostu a vybudování nové 
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lávky má obec již více než dva roky připraven). Most je neopravitelný a nelze ani 
vybudovat náhradní lávku, protože obec v této části nevlastní žádné pozemky. Jelikož se 
obec ještě nedomluvila s majiteli pozemku, na kterém most stojí v jeho spodní části, musí 
být most uzavřen z důvodu nebezpečí jeho zřícení po dobu, než dojde k jeho 
znovuvybudování. Nový posudek jednoznačně hodnotí most jako havarijní s nutností 
uzavření i pro pěší.  
Teď ještě pár bližších informací a datumů 
Zastupitelstvo obce projednalo a vybralo v červnu 2021 projektanta – firmu Vaner s.r.o. 
na revizi mostů v obci. Kromě jiného také na obloukový most u bývalé jednoty a 
projektovou dokumentaci na novou lávku, která by nahradila stávají havarijní most. V 
červnu 2021 byla provedena prohlídka mostu a výsledkem byl návrh opatření: do jednoho 
roku vzhledem k závadám na konstrukci připravit celkovou rekonstrukci mostu. Do doby 
rekonstrukce bylo doporučeno most uzavřít. Projekt na demolici a výstavbu nové lávky 
byl dokončen v listopadu 2021. V roce 2022 byla započata příprava stavebního povolení 
na novou lávku přes Kamenici. Bylo osloven pozemkový úřad ohledně bočního pozemku 
nad mostem, který by byl dotčen stavbou nové lávky. Byla připravena nájemní smlouva 
na pozemek ve spodní části mostu p.p.č. 2346 v k.ú. Antonínov patřící dvěma majitelům. 
V prosinci 2022 byl v programu zastupitelstva zařazen bod – nájemní smlouva na p.p.č. 
2346 v k.ú. Antonínov. Bod byl schválen usnesením č. 243/2022 (všechny tyto informace 
může každý z nás vyhledat na webových stránkách na úřední desce v sekci zápisy a 
usnesení). Následně byla nájemní smlouva podepsána pouze jedním spolumajitelem 
pozemku 17. 1. 2023. V polovině dubna tohoto roku jsem pozval odborníka na mosty, aby 
zhodnotil zhoršení po třech letech. A závěr – vzhledem k závadám na konstrukci nechat 
most uzavřený a provést co nejdříve demolici.  
Samozřejmě vím,  spolumajitel pozemku je pan  který pozemek 
odkoupil od pana Druhou polovinu pozemku vlastní paní  oběma 
jsme poslali dopis ohledně dalšího postupu a čekáme na odpověď. Rozhodně situaci 
bereme vážně a budeme s majiteli jednat o možném řešení.  
Ing. arch. Veselá podotkla, že je ráda, že na její výzvu obec začala jednat s jmenovanými 
majiteli pozemků, a že jim poslala první dopis.  
Místostarostka Olga Ferklová reagovala, že obec jednala, v roce 2022 byl schválen 
podpis nájemní smlouvy na pozemky pod mostem. Jeden majitel podepsal, druhý odmítl. 
Ing. arch. Veselá se ptá na způsob doručení, Olga Ferklová odpověděla, že osobně. Dále 
se Ing. arch. Veselá ptá, co obec udělala pro to, aby se most nemusel uzavřít, starosta 
odpověděl, že požádal do měsíce od svého zvolení do funkce o revizi všech mostů. 
Uzavření projednávaného mostu odkládal co nejdéle, ve víře, že bude možné se 
dohodnout s majiteli pozemků a bude možné vystavět nový most.  
Místostarosta MUDr. Karel Stuchlík poděkoval jménem DS J.K.Tyl za finanční podporu 
obce. Zároveň pozval na přehlídku Josefodolské divadelní jaro 2024.  
Dále informoval o volných bytech zvláštního určení na adrese Antonínov 184, 468 44 
Josefův Důl.  
MUDr. Karel Stuchlík se dotázal také na pokračující aktivitu v zóně klidu po bývalých 
kasárnách. Starosta mu odpověděl, že údajní majitelé náhonu podali odvolání na Krajský 
úřad Libereckého kraje, pravděpodobně by mohla být situace do tří let vyřešena. 
Místostarosta také komunikoval s panem farářem P. Ajchlerem o účasti naší obce na 
celostátní akci – Noc kostelů, kdy bude josefodolský kostel Proměnění Páně otevřen od 
17 do 22 hod za doprovodu klasické hudby pro klidnou návštěvu a rozjímání. Rádi bychom 
připravili také texty k historii našeho kostela, které by byly u vchodu umístěny. 
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Petr Švadlenka požádal starostu o zrušení plánovaného Foodfestu v červencovém 
termínu oslav 150. výročí SDH Josefův Důl. 
Mosty nechci, chci jen vědět na základě čeho starosta uzavřel most.  
Ing. arch. Petra Veselá informovala o semináři pod záštitou Libereckého kraje, kde byli 
zástupci z firmy Statotest, která dělá evropský digitální HAP. Myslí si, že by toto bylo 
zajímavé pro josefodolský most, kdy paní Jakubičková říkala, že digitální HAP má 
podpůrné programy pro obce a dokáže díky technice a Statotestu podpořit obce po 
nějakou dobu. Vzhledem k omezení průchodnosti mostu, navrhuje, že by poskytli obci 
Josefův Důl součinnost, je to věc, na kterou může alespoň na jeden rok za účasti obce ve 
výši 10 % poskytnout. Ing. arch. Veselá by chtěla, aby se otevřel most pro pěší. 
Mgr. Karel Stuchlík se dotazuje na funkčnost, zda tedy aplikace sleduje statiku mostu, 
konstatuje, že most je bezpečný a zároveň se ptá, pro případ, kdyby i přes tato hlášení 
most spadl, kdo přebírá zodpovědnost? Ing. Arch. Veselá odpovídá, že to je na statikovi 
a starostovi. Starosta požádal o předání kontaktu a s uvedenou firmou se zkontaktuje. 
Mgr. Stuchlík vidí jako primární vystavět nový most pro pěší a jako zásadní domluvit 
spolupráci s majiteli pozemků. 
Hosté vznesli dotaz na omezení rychlosti v úseku v Antonínově směr Mariánská hora. 
Starosta odpověděl, že obec zvažuje revizi pasportu místních komunikací včetně doplnění 
o nová potřebná značení a v letošním roce bude poptávat cenovou nabídku na zpracování 
výše uvedeného. 
 
 
  
 
 

 

 

 

Termín příštího zasedání bude zveřejněn v řádném termínu. 
 

 

 

 _______________________  ___________________________ 

  Olga Ferklová    Ing. Jiří Slanař, Ph.D.      

  místostarostka     starosta 

Ověřovatelé: 

 

 

 ____________________________ ___________________________  

  Mgr. Karel Stuchlík    MUDr. Karel Stuchlík 

 

 

 

 

Vyvěšeno: 6. 5. 2024 


